

Instruccions de la Direcció General d'Ordenació i Innovació Educativa i Política Lingüística, sobre equivalència a efectes acadèmics i de convalidació dels extingits títols de Graduat Escolar i Certificat d'Escolaritat, amb el Cicle I de la Formació Bàsica de Persones Adultes.

Segons el que disposa l'Orde de 14 de juny del 2000, de la Conselleria de Cultura i Educació (DOGV 28-6-2000), en el quadre d'equivalències del seu Annex VIII, el Certificat d'haver superat el Cicle I de la Formació Bàsica de persones adultes, el qual figura en l'Annex III de la citada orde, és equivalent als extingits títols de Graduat Escolar i Certificat d'Escolaritat.

L'article 11 del Decret 220/1999, de 23 de novembre, del Govern Valencià (DOGV 18-02-2000), establix que a fi d'adscriure a cada persona adulta al cicle i nivell educatiu de la Formació Bàsica de persones adultes, el professorat del centre efectuarà una valoració inicial individual de cada persona adulta. Esta valoració inicial permetrà l'adscripció directa a qualsevol dels distints nivells educatius de la Formació Bàsica de persones adultes, en este cas la persona adulta quedará exempta de cursar el cicle o nivell anterior.

En el mateix sentit, l'apartat 4.6. de l'Orde de 14 de juny del 2000, de la Conselleria de Cultura i Educació (DOGV 28-6-2000), establix que les persones es podrán incorporar a qualsevol cicle de la Formació Bàsica de persones adultes a partir de l'any natural en què complisquen 18 anys d'edat, i en el moment d'accendir a estes ensenyances s'efectuarà amb caràcter preceptiu una valoració inicial individual de cada persona adulta.

La disposició final de l'Orde de 14 de juny del 2000 de la Conselleria de Cultura i Educació (DOGV 28-6-2000), autoriza a la Direcció General d'Ordenació i Innovació Educativa i Política Lingüística a adequar i desenvolupar les instruccions de la citada Orde, per la qual cosa, esta Direcció General dicta les instruccions següents:

Primera.

Els extingits títols de Graduat Escolar i Certificat d'Escolaritat, són equivalents a tots els efectes al Certificat d'haver superat el Cicle I de la Formació Bàsica de persones adultes.

Segona.

Les persones adultes que per accedir a ocupacions públiques i privats i de promoció en ells, necessiten acreditar el títol de Graduat Escolar o el Certificat d'Escolaritat podrán dirigir-se als centres públics de formació de persones adultes, que efectuaran una

Instrucciones de la Dirección General de Ordenación e Innovación Educativa y Política Lingüística, sobre equivalencia a efectos académicos y de convalidación de los extinguidos títulos de Graduado Escolar y Certificado de Escolaridad, con el Ciclo I de la Formación Básica de Personas Adultas.

Según lo dispuesto en la Orden de 14 de junio de 2000, de la Conselleria de Cultura y Educación (DOGV 28-6-2000), en el cuadro de equivalencias de su Anexo VIII, el Certificado de haber superado el Ciclo I de la Formación Básica de personas adultas, el cual figura en el Anexo III de la citada orden, es equivalente a los extinguidos títulos de Graduado Escolar y Certificado de Escolaridad.

El artículo 11 del Decreto 220/1999, de 23 de noviembre, del Gobierno Valenciano (DOGV 18-02-2000), establece que a fin de adscribir a cada persona adulta al ciclo y nivel educativo de la Formación Básica de personas adultas, el profesorado del centro efectuará una valoración inicial individual de cada persona adulta. Esta valoración inicial permitirá la adscripción directa a cualquiera de los distintos niveles educativos de la Formación Básica de personas adultas, en cuyo caso la persona adulta quedará exenta de cursar el ciclo o nivel anterior.

En el mismo sentido, el apartado 4.6. de la Orden de 14 de junio de 2000, de la Conselleria de Cultura y Educación (DOGV 28-6-2000), establece que las personas se podrán incorporar a cualquier ciclo de la Formación Básica de personas adultas a partir del año natural en que cumplen 18 años de edad, y en el momento de acceder a estas enseñanzas se efectuará con carácter preceptivo una valoración inicial individual de cada persona adulta.

La disposición final de la Orden de 14 de junio de 2000 de la Conselleria de Cultura y Educación (DOGV 28-6-2000), autoriza a la Dirección General de Ordenación e Innovación Educativa y Política Lingüística a adecuar y desarrollar las instrucciones de la citada Orden, por lo que, esta Dirección General dicta las siguientes instrucciones:

Primera.

Los extinguidos títulos de Graduado Escolar y Certificado de Escolaridad, son equivalentes a todos los efectos al Certificado de haber superado el Ciclo I de la Formación Básica de personas adultas.

Segunda.

Las personas adultas que para acceder a empleos públicos y privados y de promoción en ellos, necesiten acreditar el título de Graduado Escolar o el Certificado de Escolaridad podrán dirigirse a los centros públicos de formación de personas adultas, que efectuarán una

valoració inicial individual, a través d'una prova realitzada a l'efecte. Esta prova versarà sobre continguts corresponents al Cicle I de la Formació Bàsica de persones adultes. A les persones que l'aproven s'expedirà el Certificat d'haver superat el Cicle I de Formació Bàsica de persones adultes, el qual es registrará en el centre, segons el model que figura en l'annex III de l'Orde de 14 de juny del 2000, de la Conselleria de Cultura i Educació.

valoración inicial individual, a través de una prueba realizada al efecto. Esta prueba versará sobre contenidos correspondientes al Ciclo I de la Formación Básica de personas adultas. A las personas que la aprueben se les expedirá el Certificado de haber superado el Ciclo I de Formación Básica de personas adultas, el cual se registrará en el centro, según el modelo que figura en el anexo III de la Orden de 14 de junio de 2000, de la Conselleria de Cultura y Educación.

Valencia, 30 de septiembre de 2002

**El Director General de Ordenación e Innovación
Educativa y Política Lingüística**

